
ROMÂNIA
JUDEȚUL HUNEDOARA

MUNICIPIUL HUNEDOARA

SECRETAR GENERAL

CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 27.01.2023

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Voinia Claudiu Sorin care a fost
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 434/2022,
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. 

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni.
Ședinţa ordinară se desfășoară cu participarea fizică a consilierilor locali, în Sala de

Conferinţe din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara,
str. Furnalelor, nr. 2B.

Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Doamnelor  și  domnilor  consilieri,  declar  deschisă  şedinţa  de  astăzi  a  Consiliului
Local  al  Municipiului  Hunedoara,  anunţându-vă  că  din  totalul  de  21 consilieri  şi-au  înregistrat
prezenţa un număr de 20 consilieri (lipsește motivat domnul Olar Cătălin-Florin).

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul Primar Dan Bobouțanu şi
d-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău.

Ca  invitaţi  participă  directori,  şefi  de  birouri  şi  servicii  din  cadrul  primăriei
Municipiului Hunedoara.

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 376/2023, iar proiectul ordinii de zi
este menționat în anexa la aceasta.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei
şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în data
de 23.12.2022,  05.01.2023, 18.01.2023, și 20.01.2023 .

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 20.01.2023, a fost semnat de către
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Procesul verbal se aprobă în unanimitate.
Dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”

D-nul   primar   Dan Bobouțanu:

Propun completarea  ordinii  de  zi  prin  introducerea  după  punctul  29 a  următoarelor  proiecte  de
hotărâri:

 1. Proiect de hotărâre nr.59/25.01.2023 privind completarea Hotărârii Consiliului Local  nr.345/2020
privind  numirea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara  în  Consiliul  de
administraţie al Spitalului Municipal„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara.

2. Proiect de hotărâre nr.61/26.01.2023 privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiul
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Hunedoara  şi  Teatrul  de Artă  Deva,  în  vederea organizării  unor spectacole de teatru în  Casa de
Cultură Hunedoara.”                                                                           

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.

Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător.

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se
află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu
modificările  şi  completările  ulterioare,  în problemele supuse dezbaterilor  Consiliului  local,  că  au

obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la

încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv,  care ar putea produce un

folos material  , astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările
ulterioare.

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța
de Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile
 prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul
personal  pe  care  îl  are  în  adoptarea  hotărârii  respective,  anunţ  care  se  consemnează  în  mod
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”.

În  situaţia prevăzută  la alin.  (2), în urma anunţării  interesului  personal la începutul
şedinţei,  consilierii  locali  nu mai  sunt  luaţi  în  calcul  pentru cvorumul  necesar  adoptării  hotărârii
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea
dispoziţiilor  art.228  alin.(1)  din  Ordonanța  de  Urgență  a  Guvernului  nr.  57/2019  privind  Codul
Administrativ,  cu  modificările  și  completările  ulterioare,  sunt  lovite  de  nulitate  absolută  în
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare.

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre
aflate pe ordinea de zi?”

Nu sunt anunțate .

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Pentru ședința de astăzi  propun ca modalitate de vot,  votul  deschis  prin ridicarea
mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.”

             La punctul 1  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect
de hotărâre nr. 555/07.12.2022  privind aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ
preuniversitar de stat și particular de pe raza teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar
2023-2024.      

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de
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aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 22/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La  punctul  2  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect  de  hotărâre  nr.  600/28.12.2022  pentru  modificarea  și  completarea  Regulamentului  de
organizare și funcționare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, aprobat prin Hotărârea nr.
62/2021.  

 

Se  dă  cuvântul  d-lui  Primar Bobouțanu  Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget 
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Gherman Petre-Lucian:

”Referitor la regulamentul de organizare și funcționare a Consiliului Local, acesta a
mai suferit o modificare nu de mult și aș vrea să mă refer la art. 2 și anume libertatea consilierilor de
a depune amendamente în timpul ședinței. În urma modificării a acestui regulament, consilierii nu au
mai avut voie să  depună  amendamente în timpul ședinței  decât cu acordul inițiatorului.  Asta e o
primă îngrădire a libertății de exprimare a consilierilor locali. Acum observ, dacă vă uitați la art.2, la
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punctul b, spune următoarele: - altă modificare tot referitoare la amendamentele în timpul ședinței -
asupra  amendamentelor  verbale  care  vizează  corelări  tehnico-legislative,  gramaticale  sau
lingvistice, formulate în timpul dezbaterilor, iniţiatorul are....... În timpul dezbaterilor se pot formula
amendamente  verbale  care  să  vizeze  corelări  tehnico-legislative,  gramaticale  sau  lingvistice  la
proiectul  de hotărâre a consiliului local.  Asta înseamnă  că  nu mai putem deloc,  nici  cu acordul
inițiatorului,  să  depunem amendamente,  decât  pe formă,  adică  dacă  constatăm că  într-un anumit
aliniat trebuia cu virgulă, schimbată sau nu-și avea locul, sau dacă este o cifră greșită. Și consider că
acest lucru nu este în regulă, vorbim despre limitarea libertății consilierilor de a acționa și de a se
exprima. Aș vrea să  vă întreb, care este scopul acestei modificări a regulamentului? Să ni se mai
restrângă libertățile de exprimare.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

                       „D-nul consilier, o să vă răspund foarte punctual, nu facem altceva decât să corelăm
regulamentul cu Ordinul Ministrului. Dacă sunteți nemulțumit de această prevedere cred că trebuie să
atacați în instanță de Contencios Ordinul Ministrului. Noi suntem obligați să corelăm regulamentul
după acel Ordin 25, acel Ordin a suferit o modificare, se pare mult mai aspră decât era în regulament.
În cazul în care sunteți  nemulțumit, atacați  în Contencios Ordinul Ministrului și după  aceea vom
corela și noi regulamentul în funcție de ce ați obținut.  Noi nu am făcut altceva decât am reprodus din
Ordinul Ministrului, aceste prevederi.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 23/2023  se aprobă  cu 15 voturi ”pentru” (Florin Bolosin, Borca-

Lucan Laura-Valentina, Ioan Butuc, Maria Cristea, Ionuț-Andrei Fetica, Sorin Ilea, Alexandru

Mărginean,  Petru  Muntean,  Ioan  Neamțiu,  Ciprian-Ștefan  Palcău,  Mircea-Marcel  Popa,

Sebastian-Alexandru  Popa,  Mihaela-Alina  Predică,  Bujor-Virgil  Sevastru,  Claudiu-Sorin

Voinia), 4 voturi ”împotrivă” (Constantin Vâlceanu, Claudia-Diana Costa, Marian Vasile, Petre-

Lucian Gherman) și 1 vot ”abținere” (Claudiu-Ștefan Ionescu).

La  punctul  3  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 7/09.01.2023 privind aprobarea concesionării prin licitație publică a terenului
în suprafață de 30 mp, înscris în CF 74990 Hunedoara, situat pe B-dul Corvin, nr.3,  proprietatea
privată a Municipiului Hunedoara, în vederea construirii unui spațiu comercial.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură
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                  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.
      Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual

(cu privire la persoane) votul va fi secret.
    Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de

către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin  vot  secret,   privind  numirea  comisiei  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  la
licitaţia pentru concesionarea prin licitaţie publică, a terenului  în suprafață de 30 mp, înscris în CF
74990 Hunedoara, situat pe B-dul Corvin, nr. 3,  proprietatea privată a Municipiului Hunedoara, în
vederea construirii unui spațiu comercial, pe baza studiului de oportunitate, s-a constatat faptul că toți
membrii comisiei de evaluare și toți supleanții comisiei de evaluare au obținut 19 voturi “pentru” și

un vot ”împotrivă”.

În  urma acestor  rezultate,  comisia  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  la
licitaţia pentru concesionarea  prin licitaţie publică  a terenului  în suprafață de 30 mp, înscris în CF
74990 Hunedoara, situat pe B-dul Corvin, nr. 3,  proprietatea privată a Municipiului Hunedoara, în
vederea construirii unui spațiu comercial, pe baza studiului de oportunitate, este următoarea:

Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
Sintia Roșu - şef birou - Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare –    membru
Radu-Mircea Hanga – Arhitect șef –  membru
Mihaela Filip – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
Ramona Loredana Rădulescu – inspector – Compartiment Inventar – membru
Ciprian Ştefan Palcău - consilier local - membru
Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
Cristina Marcela Părău - inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată, în urma rezultatelor  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, sunt următorii:

 
Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
Dorina Iulica Moise – șef Birou Urbanism - membru supleant
Angela Hărănguș – consilier – Serviciul impozite și  taxe locale, impunere,  constatare, control -
membru supleant
Adriana Toma – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
Axintie Simona Mihaela – inspector - Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar
supleant.

În continuare se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 24/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La  punctul  4  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect  de  hotărâre  nr.  9/10.01.2023 privind  analiza  stadiului   de  înscriere  a  datelor  în  registrul
agricol al Municipiului Hunedoara, pentru trimestrul IV al anului 2022, precum și stabilirea măsurilor
pentru eficientizarea acestei activități.  

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de
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aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 25/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La  punctul  5  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  calificată).

Proiect de hotărâre nr. 10/11.01.2023  privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în
proprietatea  privată  a  municipiului  Hunedoara  a  unui  teren  aflat  în  intravilanul  municipiului
Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 26/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).   Proiect
de hotărâre nr. 11/11.01.2023 privind numirea  unui administrator  în Consiliul de Administrație al
Regiei Publice Locale „Ocolul Silvic Ținutul Pădurenilor” R.A.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:
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„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

                 Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.

     Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
(cu privire la persoane) votul va fi secret.

   Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de
către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin vot secret,  privind numirea  în calitate de administrator în Consiliul de Administrație al Regiei
Publice Locale „Ocolul Silvic Ținutul Pădurenilor” R.A.,  pe o perioadă de 2 (doi) ani, cu respectarea
prevederilor legale în vigoare, s-a constatat faptul că  Ramona-Loredana Rădulescu, a obținut 15

voturi “pentru” și 5 voturi ”împotrivă”.

În  urma acestor  rezultate,  administrator  în  Consiliul  de  Administrație  al Regiei  Publice
Locale „Ocolul Silvic Ținutul Pădurenilor” R.A.,  pe o perioadă de 2 (doi) ani, este numită Ramona-

Loredana Rădulescu.

În continuare se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr.  27/2023 se aprobă  cu 19 voturi ”pentru” și  un vot ”împotrivă”

(Ionescu Claudiu).

La  punctul  7  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 13/11.01.2023 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a  spaţiului în
suprafaţă de 12,84 mp, respectiv camera nr.7, din incinta imobilului situat în municipiul Hunedoara,
str. G. Enescu, nr.24,  judeţul Hunedoara,  înscris în CF Hunedoara nr. 61300 -C1- U33, aparţinând
domeniului privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia activități stomatologice.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
7



sunt:
 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  nr.  28/2023  se  aprobă  cu  19  voturi  ”pentru”  și  un  vot  ”abținere”

(Ionescu Claudiu).

           La punctul 8  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 14/12.01.2023 pentru aprobarea execuției bugetelor secțiunii de funcționare și
a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul al IV-lea 2022.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 29/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

                       La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 15/12.01.2023 pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul al-IV-lea 2022.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:
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 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  nr.  30/2023  se  aprobă  cu  19  voturi  ”pentru”  și  un  vot  ”abținere”

(Gherman Lucian).

La punctul  10  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 16/12.01.2023 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea de
domiciliu, aflată în proprietatea sau coproprietatea persoanelor ale căror venituri lunare sunt mai mici
decât salariul minim brut pe ţară ori constau în exclusivitate din indemnizaţie de şomaj sau ajutor
social. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

            Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual (cu
privire la persoane) votul va fi secret.

   Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de
către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin vot secret, privind aprobarea acordării scutirii în cuantum de 121 lei, reprezentând un procent de
100% din impozitul  pe clădire datorat  pentru locuința de domiciliu  aferent perioadei 01.01.2023
-31.12.2023, domnului Pavel Alexandru domiciliat în municipiul Hunedoara, str. Bucegi, nr. 8, bloc
K4, sc. A. et. 5, ap. 49, s-a constatat faptul că domnului Pavel Alexandru i se va acorda scutirea,  cu
20 voturi “pentru” .

În urma acestor rezultate, domnul Pavel Alexandru va beneficia de scutirea în cuantum de
121  lei,  reprezentând  un  procent  de  100%  din  impozitul  pe  clădire  datorat  pentru  locuința  de
domiciliu aferent perioadei 01.01.2023 -31.12.2023. 

În continuare, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 31/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).
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La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). Proiect
de  hotărâre nr.  17/12.01.2023  privind  acordarea  scutirii  la  plata  impozitului  pentru  clădirea  de
domiciliu,  a  terenului  aferent  acesteia  și  pe  mijloacele  de  transport  aflate  în
proprietatea/coproprietatea  persoanelor  beneficiare  ale  Legii  nr.  341/2004,  cu  modificările  și
completările ulterioare. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

            Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.

Având în vedere faptul că art. 1-23 din cadrul proiectului de hotărâre au caracter individual
(cu privire la persoane) votul va fi secret.

   Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de
către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin vot secret,  privind aprobarea acordării  scutirii de la plată a unor sume, reprezentând impozitul
aferent  perioadei  01.01.2023-31.12.2023, persoanelor  beneficiare  ale  Legii  nr.341/2004,  cu
modificările  și  completările ulterioare,  menționate în Proiectul  de hotărâre nr.  17/12.01.2023, s-a
constatat faptul că celor menționați mai sus li se va acorda scutirea cu 18 voturi “pentru” și 2 voturi
“împotrivă”.

În urma acestor rezultate,  persoanele beneficiare ale Legii nr.341/2004, cu modificările și
completările  ulterioare,  menționate  în  Proiectul  de  hotărâre  nr.  17/12.01.2023, li  s-a  aprobat
acordarea  scutirii  de  la  plată  a  unor  sume,  reprezentând  impozitul  aferent  perioadei  01.01.2023-

31.12.2023. 

În continuare se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr.  32/2023 se aprobă  cu 19 voturi ”pentru” și  un vot ”împotrivă”

(Ionescu Claudiu).

          La punctul 12  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 18/12.01.2023 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea și
terenul aflate în proprietatea societății „CASA MIA” SRL din municipiul Hunedoara, Piața Libertății,
nr. 16.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.
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D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 33/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

                       La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 19/12.01.2023 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea și
terenul aflate în proprietatea Asociaţiei ,,Corvin Savaria Tarsasag" din municipiul Hunedoara,  Str.
Timotei Cipariu, Nr. 29.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr.  34/2023 se aprobă  cu 19 voturi ”pentru” și  un vot ”împotrivă”

(Ionescu Claudiu).

                         La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 20/12.01.2023 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea și
terenurile, aflate în proprietatea Asociaţiei ,,Speranța Vie,” din municipiul Hunedoara, str. Romanilor,
nr.53A. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:
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„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 35/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

                       La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 21/12.01.2023 privind acordarea scutirii  la plata impozitului pentru clădirile şi
terenul aferent, situate în Municipiul Hunedoara, str. Avram Iancu, nr. 1, bl. 136, ap. 25, str. Batiz, nr.
4A şi str. Trandafirilor, nr. 18 și nr. 22, proprietatea Asociației Umanitare Betel.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 36/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

                      La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr.  22/12.01.2023 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea
situată  în  Municipiul  Hunedoara,  Str.  Cerbului,  Nr.  12,  Bl.  A1,  Ap.  4,  proprietatea  Asociației
Nevăzătorilor din România – Filiala  Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”
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Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 37/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La punctul  17  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect  de hotărâre nr.  24/13.01.2023 privind aprobarea trecerii  din domeniul  public  în domeniul
privat al municipiului Hunedoara a unor mijloace fixe aflate în patrimoniul municipiului Hunedoara.  

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 38/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La punctul  18  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 25/16.01.2023 privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat
nr. 421/106/14.02.2019, cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosinţa gratuită a
spaţiului  în suprafaţă  de 36 mp, situat în municipiul Hunedoara,  str. Constantin Brâncuşi  bl. X2,
aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”
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Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 39/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La punctul  19  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 26/16.01.2023 privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a terenului
în suprafață  de 7.263 mp situat în loc.  Peştişu Mare,  judeţul Hunedoara,  înscris  în CF nr.  65566
Hunedoara, nr. cadastral 2261, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea
societăţii Parc Industrial S.R.L. Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

             Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual (cu

privire la persoane) votul va fi secret.
   Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de

către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin  vot  secret,   privind  numirea  comisiei  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  la
licitaţia pentru concesionarea prin licitaţie publică, a terenului în suprafață de 7.263 mp situat în loc.
Peştişu Mare,  judeţul Hunedoara,  înscris  în CF nr.  65566 Hunedoara,  nr.  cadastral  2261, aflat  în
domeniul  privat  al  municipiului  Hunedoara  şi  în  administrarea  societăţii  Parc  Industrial  S.R.L.
Hunedoara, cu destinaţia de producţie și/ sau prestări servicii, pe baza studiului de oportunitate, s-a
constatat faptul  că  toți  membrii comisiei  de evaluare și  toți  supleanții  comisiei  de evaluare au
obținut 19 voturi “pentru” și 1 vot ”împotrivă”.
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În  urma acestor  rezultate,  comisia  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  la
licitaţia pentru concesionarea prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 7.263 mp situat în loc.
Peştişu Mare,  judeţul Hunedoara,  înscris  în CF nr.  65566 Hunedoara,  nr.  cadastral  2261, aflat  în
domeniul  privat  al  municipiului  Hunedoara  şi  în  administrarea  societăţii  Parc  Industrial  S.R.L.
Hunedoara, cu destinaţia de producţie și/ sau prestări servicii, pe baza studiului de oportunitate, este
următoarea:
Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
Sintia Roșu - şef birou - Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare –    membru
Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
Mihaela Filip – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
Ramona Loredana Rădulescu – inspector – Compartiment Inventar – membru
Ciprian Ştefan Palcău - consilier local - membru
Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
Cristina Marcela Părău - inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată, în urma rezultatelor  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, sunt următorii:
Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
Gherman Liliana – economist - Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
Angela Hărănguș – consilier – Serviciul impozite și  taxe locale, impunere,  constatare, control -
membru supleant
Adriana Toma – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
Axintie Simona Mihaela –  inspector - Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar
supleant.

În continuare se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 40/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La punctul  20  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 41/17.01.2023  privind aprobarea abrogării unor poziții din Anexa la Hotărârea
Consiliului  Local  nr.339/2019  privind  aprobarea  Inventarului  bunurilor  imobile  care  alcătuiesc
domeniul  privat  al  municipiului  Hunedoara,  cu  completările  ulterioare,  precum  și  completarea
acesteia.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
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  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 41/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La punctul  21  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr. 45/18.01.2023 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui teren,
situat  în  municipiul  Hunedoara,  str.  Bicaz,  nr.  2  (Piaţa  Obor),  aparținând  domeniului  public  al
Municipiului  Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 42/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

La punctul  22  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).

Proiect de hotărâre nr.  46/18.01.2023 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui spaţiu
din  incinta  clădirii  Hala  Obor,  situate  în  municipiul  Hunedoara,  str.  Bicaz,  nr.  2  (Piaţa  Obor),
aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
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  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 43/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

            La punctul 23  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect  de  hotărâre  nr.47/18.01.2023  privind  încetarea  prin  acordul  părţilor  a  contractului  de
închiriere  nr. 231/11.06.2020 cu modificările și  completările ulterioare, având ca obiect folosința
terenului  în  suprafață  de  16  mp,  situat  în  Municipiul  Hunedoara,  b-dul  Mihai  Viteazu  FN,  jud.
Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 44/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

           La punctul 24  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr.  48/18.01.2023 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unui teren,
în suprafață de 44 mp, parte din terenul înscris în CF nr. 72124, nr. cad. 72124, situat în municipiul
Hunedoara, pe B-dul Mihai Viteazu, aparținând domeniului privat al Municipiului Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:
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 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 45/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

          La punctul 25  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect  de hotărâre nr.   49/18.01.2023 privind prelungirea contractelor de închiriere pentru unele
unități locative construite de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din municipiul Hunedoara, Al.
Cîmpului, nr. 4, blocul 6 .

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Aveți cuvântul domnule consilier.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”În ședința Comisiei Juridice am chemat-o pe doamna Boldor…”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Boldura…”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Boldura mă  scuzați,  să-mi pună  la dispoziție  toate documentele privind acordarea
acestor locuințe ANL. Din păcate, din nou am găsit nereguli. Una, privește presupusa încălcare a legii
de către un funcționar al Primăriei, respectiv acordarea de cinci puncte la o doamnă care este asistent
medical și care stătea, avea un salariu peste salariul minim, a fost trecută în grilă sub salariul minim,
motiv pentru care din cincizeci și unu de puncte, trebuia să i se scadă cinci puncte și cu patruzeci și
șase de puncte nu se califica. Este vorba de doamna Mihaela, nu-i mai dau numele că nu are rost. 

Cea de-a doua, medic stomatolog care era trecută cu salariul minim în anul 2017 în
contextul în care eu aveam pensia de trei ori mai mare, numai așa ca fapt divers. Pe de altă parte era
trecută ca locuind într-un spațiu locativ sub 13 m, locuind la Zlaști. Deci acolo iar este o problemă.
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Deci indiferent cum, avem o problemă de cel puțin o neglijență în serviciu făcută de un funcționar al
Primăriei, motiv pentru care vă solicit….” 

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Veți putea solicita în scris…”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”…numai puțin, lăsați-mă să vorbesc, vă rog frumos. Solicit ca acest proiect să  fie
amânat. Domnul Primar ca ordinator de credite…”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Ordonator. Ordinator este altceva.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Ordonator, să facă…”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Mă scuzați. Ordonator de credite. Îmi dați voie să vorbesc?”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Dar corect românește, vă rog domnule consilier.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Sunteți profesor de matematică, nu de română.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Nu. De Tehnice, dar am învățat limba română la timpul potrivit.” 

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Cred că ar trebui amânat votul și făcute niște verificări. Din punct de vedere juridic,
se încalcă legea. Mulțumesc.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Deci noi acum votăm doar o prelungire a contractului de închiriere. Dacă a fost o
hibă la bază, aveți posibilitatea de a reclama și cine a greșit, plătește.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Vă rog, domnule primar.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Numai  puțin,  pentru  că  domnul  consilier  a  făcut  trimitere  la  mine.  Se  votează
prelungirea prin Act Adițional pentru B. T. A. și I. M.. Comisia care se ocupă de aceste apartamente
ANL, formată din consilieri locali, ați sesizat vreo problemă cu acest proiect de pe ordinea de zi? Nu.
Ok. Deci ca atare, noi votăm altceva decât sesizează domnul consilier. Iar la sesizarea domniei sale,
pentru că  este o sesizare, rog în primul rând Comisia care a semnat să  verifice și  să i se dea un
răspuns domnului consilier.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr.  46/2023 se aprobă  cu 19 voturi ”pentru” și  un vot ”împotrivă”

(Ionescu Claudiu).

           La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 51/18.01.2023 privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara pe
anul 2023 și a estimărilor pe anii 2024-2026.
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Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Vă rog domnule Marian, domnule Vâlceanu și domnul Ionescu.”

D-nul Marian Vasile:

”Domnule Primar, domnule Secretar, stimați  colegi, dragi invitați. Stimați colegi vă
invit  să  votați  amendamentul  pe care îl  voi  propune ce are ca scop sprijinirea,  stimularea,  cât  și
protecția socială și reducerea abandonului școlar prin mărirea burselor acordate elevilor.

De asemenea, dorim mărirea sumei acordată cultelor, Bisericilor deoarece, acestea au
numeroase programe de întrajutorare a persoanelor cu o situație materială precară ca de exemplu, în
urma discuțiilor  cu Părintele  Tiric  și  Părintele  Crainic,  am aflat  că  sunt numeroase programe de
acordare a unor mese calde, acțiuni de ajutorare cu haine și alimente de bază. 

Totodată, având în vedere numărul mare de Asociații și Fundații, ONG-uri de pe raza
Municipiului Hunedoara și faptul că tot mai mulți hunedoreni se implică în acțiuni de voluntariat,
acest lucru dă dovadă de o maturitate socială și culturală a acestora.

De aceea  suntem datori  să  sprijinim aceste  ONG-uri  care  nu  fac  altceva  decât  să
contribuie  la  dezvoltarea  hunedorenilor  și  a  Hunedoarei  și  aici  aș  aminti  un  proiect  foarte  util
societății, proiectul Asociației Nevăzătorilor care au demarat deja construirea unui Centru social în
valoare de aproximativ 4 milioane de euro, în care atât  nevăzătorii  cât și  toate celelalte categorii
sociale vor avea acces. De aceea vă rog stimați colegi, să fiți de acord cu sumele acordate suplimentar
prin acest amendament elevilor, cultelor, Asociațiilor și Fundațiilor să fie alocate pentru dezvoltare și
bunăstarea tuturor hunedorenilor. 

Ca atare,  propun la textul original  rândul 645 ”servicii recreative și  sportive”,  cod
670205 din suma de 13.903,85 să modificăm în sumă de 7.403,85. 

La rândul 646 ”sport”,  cod 67020501 suma de 8.713,10 să  modificăm în suma de
2.213,10. 

Acești bani să meargă după cum vă spuneam, în susținerea cultelor la rândul 623, cod
67025912, unde suma inițială era de 50 mii lei să modificăm în suma de 3.050,00. 

La rândul 552 ”burse”, cod 65025901, suma de 4.306,00 să se modifice în suma de
6.306,00 iar la rândul 392 ”Asociații și Fundații”, cod 51025911 suma de 305,30 să se modifice în
suma de 8.305,30 și aici menționez că a fost o eroare materială pe care o să vă rog să o și îndreptăm
cum de altfel am făcut la toate erorile materiale îndreptate, o greșeală de calcul. Inițial trecusem pe
amendament 1.105,30, de fapt suma reală conform sumelor luate de la cele două rânduri 645-646
fiind de 8.305,30. Mulțumesc.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Fiind implicat bugetul, domnule Primar, doamna Director Economic.”
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D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Într-adevăr ați greșit la sume și eu sunt de acord…”

D-nul Marian Vasile:

”Da așa este, o greșeală materială pe care vă rog să o îndreptăm.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Sigur că  da,  în schimb noi am discutat  acest  amendament.  Departe  gândul de a-l
respinge din start pentru că ceea ce doriți dumneavoastră este bine.”

D-nul Marian Vasile:

”Mulțumesc.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Evident  că,  construirea  bugetului  stă  și  pe  niște  principii  de  oportunitate  iar
oportunitatea  o  stabilește  ordonatorul  principal  de  credit  prin  votul  Consiliului  Local,  deci
dumneavoastră. Până la urmă, sunt câteva erori. Asociații și Fundații 300 mii, ajung. Pentru că aici
este  vorba  despre  cotizația  de  la  ADI  Salvital,  ADI  Apă  și  Gunoi,  Asociația  Municipiilor  din
România, nu cred că ne trebuie bani mai mulți ca să dăm pe cotizații dar sunt convins că v-ați referit
la altceva. La Asociații și Fundații pe Legea 350, care este cu totul altceva, nu are legătură cu asta.
Deci aici, este o eroare.”

D-nul Marian Vasile:

”Aici nu poate fi inclusă, de exemplu și Asociația Nevăzătorilor?”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Nu. Este o eroare. Se referă la cu totul altceva. Deci, unde vorbim de mere, vorbim de
mere. Este amestecat. Aici se referă la cotizații. Pentru asta este codul acesta. 

În legătură cu sportul, bănuiesc că vă referiți la Clubul de Fotbal, nu? Să luăm bani de
acolo și să diminuăm, numai că cred că ar trebui să știți că am văzut, sunt unii domni consilieri care
nu cunosc exact și este bine să reamintim și pentru dumneavoastră și pentru cetățeni, se votează un
buget calendaristic iar Clubul Sportiv are un buget competițional iar bugetul competițional respectiv
jumătate din anul trecut și jumătate din anul acesta, este exact cât am spus. Aproximativ 5 mil. lei.
Deci nu 8 mil. O să spuneți ce este cu diferența cealaltă. Suntem obligați să prindem în buget pentru
următorul sezon competițional. Mai sunt câteva inadvertențe și aș dori să explice doamna Director
Economic suma prevăzută pentru servicii recreative și sportive, cui îi este adresată. Ca să vedeți ce ar
însemna o diminuare. Vă rog.”

D-na Anișoara Popa – Director Economic Primăria Municipiului Hunedoara:

”Suma  pentru  ”Servicii  recreative  și  sportive”,  cuprinde  subcapitolele  67020501
”Sport” cu suma de 8.713.000 de unde este finanțat Complexul Sportiv ”Michael Klein” și Ștrandul
Municipal, cât și transferurile către Clubul Sportiv. 

Subcapitolul  67020502 ”Tineret” unde avem o sumă  de patru sute  și  ceva de mii
pentru finanțarea activităților legate de ”Tineret”.

Subcapitolul 67020503, unde avem ”Întreținere grădini publice, zone verzi” inclusiv
Grădina Zoologică și întreținerea zonelor verzi.

Dacă  diminuăm de la ”Sport” 6.500.000 în primul rând că nu s-au specificat liniile
bugetare de unde trebuie luate sumele. De la ”Salarii”, de la ”Bunuri și Servicii”, de la ”Transferul
către  Club”,  nefiind  specificate  liniile  acestea  bugetare,  nu  am cum să  aplic  modificarea asupra
Bugetului. Mai mult decât atât, dacă reducem 6.500.000 din cei 8.700.000 rămân 2.213.000 cele două
Instituții  de  sport,  respectiv  Complexul  Sportiv  și  Ștrandul  și  Clubul  Sportiv,  nu  au  cum  să
funcționeze oricare dintre ele cu sumele respective. Potrivit Legii Finanțelor Publice, ordonatorul de
credite are obligația să asigure în primul rând, cheltuielile secțiunii de funcționare cu toate Instituțiile
din subordine. Ar însemna să se desființeze Instituțiile respective și după aceea să putem diminua, ori
nu cred că se dorește asta și în orice caz se va întâmpla după. Orice cheltuială prinsă în buget are la
bază  un cadru legal. Practic,  nu putem asigura cultelor 3.000.000 pentru că  nu au cadru legal  să
cheltuiască toată suma. Anul trecut am alocat 300 mii pe Legea 350 pentru culte și s-a utilizat 235
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mii. S-au depus patru sau cinci proiecte. Anul acesta avem asigurați 500 mii pentru culte…” 

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Da, că aici scrieți 50 mii. Nu. Noi chiar asigurăm 500 mii.”

D-na Anișoara Popa – Director Economic Primăria Municipiului Hunedoara:

”Și sunt convinsă că este chiar prea mult și 500 mii. Deci, ei nu o să poată să depună
proiecte în baza Legii 350 sau Ordonanței 82, acesta este cadrul legal prin  care pot să solicite sume. 

De asemenea, pentru burse. Bursele sunt asigurate integral din Bugetul de Stat din cote
din TVA, pe cadrul legal actual. Practic avem Hotărârea de Guvern prin care s-a aprobat cuantumurile
burselor și Hotărârea de Consiliu prin care dumneavoastră ați aprobat limitele burselor.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Suma pe care am prevăzut-o noi este cea reală și legală.”

D-na Anișoara Popa – Director Economic Primăria Municipiului Hunedoara:

”Nu avem de ce să alocăm încă 2.000.000 în plus pentru că nu am respectat principiile
și regulile bugetare, în primul rând. Ar însemna să blocăm o sumă pe care nu o vom utiliza că nu
avem cadru  legal.  Dacă  modificați  cadrul  legal  și  veniți  cu  o Hotărâre  de Consiliu  prin  care  să
majorați cuantumurile burselor, în momentul acela de abia ar trebui să stabiliți și sursa de finanțare.” 

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Mulțumesc  doamna  Director.  Deci,  inițiativa  nu  este  rea  și  evident  că  există
posibilitatea de rectificare a bugetului pe anul în curs, așa cum se face de fiecare dată. O să ținem
cont ca să găsim și cadrul legal pentru că până la urmă chiar dacă dumneavoastră ați vota așa cum
doriți,  ordonatorul de credite poartă  responsabilitatea dar o să  căutăm cadrul legal, sigur că  da și
acolo unde de impune, discutăm și nu avem nici un interes ascuns să nu ajutăm, dacă avem banii. Cel
mai important  lucru,  să  avem banii pentru că  mai ales în anul acesta cofinanțările sunt cele mai
importante. Cofinanțările proiectelor pe Fonduri Europene. Mulțumesc.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Păstrați amendamentul sau îl retrageți? Supun la vot?” 

D-nul Marian Vasile:

”Numai puțin. Vrea să facă o completare și colegul meu la acest amendament.” 

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Păstrați amendamentul? Îl supun la vot, domnule consilier Marian?”

D-nul Constantin Vâlceanu:

”Vreau să iau și eu cuvântul.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Dorește să intervină și domnul Vâlceanu.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Tot legat de acest amendament sau altă problemă?”

D-nul Constantin Vâlceanu:

”Da, da. Tot de amendament.” 

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Bănuiesc că nu este pe lângă explicația de legalitate și oportunitate dată de Direcția
Economică.”

D-nul Constantin Vâlceanu:
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”Nu, nu. Este doar în completare, oarecum.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Ok. Vă rog, interveniți.”

D-nul Constantin Vâlceanu:

”Este în completare la acest amendament care l-a prezentat  colegul meu Marian și
susținut de colegii mei, consilierii locali ai Partidului Național Liberal. Voiam doar să enumăr câteva
Biserici care pe lângă activitățile religioase, au și activități sociale, culturale și de întrajutorare. 

Este vorba de Biserica Creștină Penticostală ”Golgota”, Biserica Creștină Penticostală
”Elim”, Biserica Creștină  Penticostală  ”Maranata”,  Biserica Creștină  Baptistă  ”Biruința”,  Biserica
Creștină Baptistă ”Bethleem”, Biserica Creștină  Baptistă ”Deo Gloria”, Biserica Creștină  Baptistă
”Maranata”,  Biserica Creștină  Maghiară  ”Emanuel”,  Biserica ”Sfânta Treime”, Biserica Ortodoxă
Buituri,  Catedrala ”Eroilor”,  Biserica ”Sfântul Nicolae”,  Catedrala ”Sfinții  Împărați  Constantin și
Elena”,  Biserica  ”Schimbarea  la  Față”,  Biserica  Ortodoxă  ”Sfântul  Spiridon”,  Biserica  Catolică
Răcăștie, Biserica Ortodoxă Răcăștie, Biserica Nouă Pestișul Mare, Biserica Greco - Catolică ”Sfânta
Treime”,  Biserica Ortodoxă  Zlaști,  Biserica Romano – Catolică  și  Biserica ”Sfântul  Antonie Cel
Mare”.

Deci după câte vedeți, sunt destul de multe…”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Ați făcut un inventar al cultelor din Municipiul Hunedoara.” 

D-nul Constantin Vâlceanu:

”Da, pentru că o scurtă prezentare așa pentru ca colegii consilieri să fie în cunoștință
despre ce este vorba și vreau să vă spun și eu referitor la ce a zis colegul meu Marian, Asociația
Nevăzătorilor.  Acest  proiect  se referă  la toți  locuitorii  Municipiului  Hunedoara chiar și  locuitorii
Județului. Nu se adresează numai membrilor Asociației și vreau să vă mai spun că mi-aș dori și un
sprijin mai consistent pentru și celelalte ramuri sportive din oraș, cum ar fi box, lupte, bineînțeles
karate. Mulțumesc frumos.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Domnule Primar.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Mulțumesc. Deci, orice inițiativă este demnă de toată lauda, dacă ai bani. Acum ceea
ce spune domnul consilier, evident le cunoaștem. Toate, până la urmă, aceste Biserici vin la Primărie
să depună proiecte, să discute. Drept pentru care sunt foarte încântat de faptul că au fost aduse în
atenția dumneavoastră activitățile sociale care într-adevăr sunt făcute de aceste Biserici. Nu voi lua
procesele-verbale vechi să verific dacă ați votat data trecută acordarea de sume pe Legea 350, că îmi
aduc aminte de niște discuții în contradictoriu, dar vedeți de data aceasta Dumnezeu ne dă tuturor
înțelepciune și domnul consilier ne reamintește de activitățile sociale, care într-adevăr altă dată au
fost blamate de anumiți consilier care nici nu au votat acordarea de bani pe Legea 350. Mă bucur de
asemenea, că dumneavoastră veți susține și susțineți acordare pe Legea 350 a unei sume importante
de bani pentru Biserici. Sigur, nu am anticipat dar m-am gândit că așa este bine pentru că într-adevăr
acolo vorbim de reabilitări de clădiri, spre deosebire de celelalte. Îi  îndemn cu această  ocazie pe
preoții, păstorii din Municipiul Hunedoara să depună proiecte pe Legea 350, ca să putem aloca banii. 

În legătură  cu susținerea tuturor ramurilor de sport, sunt perfect de acord. Și  acolo
avem posibilitatea să informăm pe cetățeni că pot să depună proiecte pe Legea 350, atât la Primăria
Hunedoara, cât și la Consiliul Județean.

În legătură cu boxul, cred că este o eroare pentru că boxul este susținut financiar de
noi, exact cât doresc și cu rezultate bune.

Într-adevăr, celelalte ramuri sportive nefăcând parte din Clubul Sportiv, sunt susținute
pe Legea 350 dar de fiecare dată când s-au depus proiecte am și discutat și susținem cu siguranță, nu
se  pune  problema,  pentru  că  reprezintă  acești  copii,  Municipiul  Hunedoara  până  la  urmă.
Mulțumesc.”
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D-nul Marian Vasile:

”După  cum spuneați  domnule  președinte,  vă  rog să  supuneți  la  vot  și  cu ajutorul
doamnei economist cu modificarea sumelor de rigoare. Ulterior dacă trece acest amendament, o să
vedem ce este de făcut. Mulțumesc.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Este vorba de legalitate, la amendament.”

D-na Anișoara Popa – Director Economic Primăria Municipiului Hunedoara:

”Nu pot eu modifica. Trebuie să stabilim acum, exact dacă doriți vreo modificare.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Dacă tot vă pronunțați pe legalitate, cred că ar trebui să intervin și eu. Eu înțeleg și să
mă contraziceți dacă am înțeles greșit, că propuneți mutarea unor bani de la capitolul de susținere a
Instituțiilor noastre, să le mutăm pentru culte, unde nu poți să le dai bani decât pe Legea 350 sau pe
Lega 82 și unde nu ești obligat să pui o anumită sumă, dar dincoace ești obligat să susții din punct de
vedere financiar aceste Instituții pe care dumneavoastră le-ați votat.”

D-nul Marian Vasile:

”Da, să trecem la acele capitole banii.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Deci mai pe scurt, ar însemna moartea Clubului de fotbal, a Bazinului, a Ștrandului și
a Complexului.”

D-nul Marian Vasile:

”Nu. Haideți să nu folosim cuvinte de genul acesta, cu ”moartea”, că nu are rost. Nici
chiar așa.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Supuneți la vot amendamentul pentru că și l-a susținut.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Supunem la vot amendamentul dar reducerea ar fi prea drastică, după părerea mea.”

Se supune la vot amendamentul domnului consilier Marian Vasile care întrunește

7 voturi  ”pentru” (Constantin Vâlceanu,  Diana-Claudia Costa,  Marian Vasile,  Petre-Lucian

Gherman, Claudiu-Ștefan Ionescu, Sebastian-Alexandru Popa, Florin Bolosin), 1 vot ”abținere”

(Andrei-Ionuț  Fetica)  și  12  voturi  ”împotrivă”  (Laura-Valentina  Borca-Lucan,  Ioan  Butuc,

Maria  Cristea,  Sorin  Ilea,  Alexandru  Mărginean,  Petru  Muntean,  Ioan  Neamțiu,  Ciprian-

Ștefan Palcău, Mircea-Marcel Popa, Mihaela-Alina Predică,  Bujor-Virgil Sevastru, Claudiu-

Sorin Voinia). 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Amendamentul nu a trecut.”

D-nul Marian Vasile:

”Mulțumesc, domnule președinte.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Intervenții pe buget, dacă mai avem? Domnule Ionescu.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Am făcut un amendament pe care și dumneavoastră îl știți de el, domnule președinte.
Propunere  modificare  Anexa  2  a  proiectului  de  hotărâre  nr.  1/03.01.2023  privind  bugetul
Municipiului Hunedoara pe anul 2023. 

Expunere  de  motive.  Din  discuțiile  purtate  cu  președintele  Clubului  Corvinul
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Hunedoara domnul Sorin Cimpoca, precum și cu suporterii corviniști, a reieșit nevoia stringentă a
achiziției unui autocar având în vedere costurile pe care le generează transportul celor zece echipe de
fotbal la diverse competiții iar costul transportului, așa cum reiese din documentele puse la dispoziția
mea,  pentru  închirierea  unui  autocar  se  face  cu  8,5  lei/kilometrul,  preț  care  nu  include  plata
conducătorului  auto.  Prin  achiziția  acestui  autocar  s-ar  face  economii  mari  la  bugetul  Clubului,
întrucât un autocar nou poate funcționa 20 de ani. 

Mai mult, prin OUG, Guvernul a dat undă verde construirii unui nou stadion de fotbal
în Municipiul Hunedoara, fapt ce va îngreuna activitatea fotbalistică  pe cel puțin patru, cinci ani,
întrucât actualul stadion și terenurile aferente vor fi demolate, urmând ca cei trei sute de juniori și
echipa mare să  facă  antrenamente și  să  dispute meciurile oficiale în alt oraș,  posibil Simeria sau
Călan.

Din acest motiv, închirierea unor autocare la costuri exorbitante având în vedere că
transportul în regim de taxi în Municipiul Hunedoara este de doar 3,3 lei/Kilometrul, va duce doar la
creșterea exponențială a cheltuielilor, fapt ce va îngreuna îmbunătățirea condițiilor de antrenament
pentru juniorii echipei. 

Totodată, echipa mare care activează la Liga a III-a, are șanse mari să promoveze în
Liga Secundă, fapt ce ar duce la costuri mai mari de transport dar care ar face Municipiul Hunedoara
mai  vizibilă  pe  harta  investițională  și  ar  genera  plusvaloare  odată  cu  achiziția  unui  autocar  și
inscripționarea acesteia cu însemnele Clubului.

De asemenea, acest autocar ar putea fi inscripționat cu însemnele Clubului, fapt ce va
genera  publicitate  Municipiului  Hunedoara  și  va  face  ca  mai  mulți  copii  să  vină  să  desfășoare
activități sportive, motivul principal al alocării bugetare locale, fiind atragerea copiilor pentru sportul
de masă.  Trebuie amintit faptul că  bugetul Clubului Corvinul Hunedoara pe anul 2023, a crescut
considerabil de la 3.000.000 lei la începutul anului 2022, la 5.000.000 lei astăzi, sumă mare pentru un
Club de fotbal care activează la Liga a III-a și are condiții identice cu începutul anului 2022. Acest
fapt poate fi justificat doar prin prețul de închiriere al autocarelor, al autobuzelor pentru transport.
Economia la bugetul Clubului de fotbal, implicit la bugetul Primăriei Municipiului Hunedoara prin
achiziția unui autocar, va fi considerabil având în vedere că anual Clubul de fotbal plătește circa 500
mii lei pentru transport. Achiziția unui autocar ar duce la reducerea cheltuielilor cu cel puțin 200 mii
lei anual  iar costul acestui autocar s-ar amortiza în trei, patru ani iar în 20 de ani, cât este durata de
viață a acestui vehicul, ar genera o economie de cel puțin 1 milion de euro, bani care pot fi folosiți
pentru dezvoltarea centrului de juniori. 

Din  aceste  motive,  consider  că  se  impune  de  urgență  achiziția  unui  autocar  cu
capacitatea de 50 de locuri, cu dotări HI-FI, monitoare pentru scaune, conexiune la internet, toaletă,
frigider, iluminare led. 

Deși am luat cuvântul de două ori în ședința Consiliului Local și l-am rugat pe domnul
Primar să  ia  în considerare propunerea mea de achiziție  a  unui  autocar  pentru Clubul  de fotbal,
această solicitare nu a fost trecută pe lista investițiilor de anul 2023. 

Menționez că suma necesară achiziției unui autocar nou, nu depășește 750 mii lei și
poate fi redistribuită de la capitolul ”Servicii recreative și sportive” unde sunt prevăzute cheltuieli de
13,9 mil lei în care regăsim subcapitolul ”Sport”, unde este bugetată suma 8,7 mil lei, suma putând fi
luată  de la ”Bunuri  și  servicii”,  precum și  de la ”Evenimentele culturale” bugetate,  de exemplu,
”Zilele orașului”, ”1 Decembrie”, ”Revelion”, unde s-a mărit bugetul de la 120 mii lei, la 200 mii lei
cu reducerea cheltuielilor până la bugetarea similară a anului 2022, la 120 mii lei.

Față de cele expuse, vă rog să admiteți această propunere de modificare a Anexei 2 a
proiectului de hotărâre nr. 1/03.01.2023 privind bugetul Municipiului Hunedoara, lista obiectivelor de
investiții cu finanțare integral sau parțială de la bugetul pe anul 2023, capitolul 6702 ”Cultură, c)”alte
cheltuieli de investiții, dotări” prin introducerea punctului nr. 16 ”achiziția unui autocar cu capacitate
de 50 de locuri, în valoare de 750 mii lei. Vă mulțumesc.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Domnule primar, vă rog.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Da, mulțumesc. Mulțumesc și domnului consilier pentru amendament. Sigur, repet,
nu este o idee greșită din start. Noi am mai avut discuțiile acestea cu conducerea Clubului, nu acum.
Ele  sunt  vechi.  Am făcut  socotelile  și  am realizat  că  nu  este  oportună  în  primul  rând  domnule
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consilier, un autocar nou este în jur de 400 mii euro cu TVA și nu 150 de mii de euro. 150 mii euro,
este trenulețul acela nou pe care intenționăm să-l cumpărăm.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”750 mii lei, am zis.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”750 mii lei, da. Socotiți să vedeți cât iese.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Sunt autocare și cu 100 mii euro. Doar Craiova are cu 400 mii euro.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Autocar nou, că ați spus autocar nou.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Da.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Am spus că nu respingem ideile nimănui, doar că trebuie să explicăm si cetățenilor.
Nu ar fi corect să respingem doar prin vot și atât, pentru că suntem majoritari. Trebuie să explicăm. 

Lista de investiții  este făcută  de altfel,  de către conducerea Clubului  pentru că  are
personalitate juridică. Nu este făcută de către Primar, nu înseamnă că nu se discută cu mine, dar ei își
fac socotelile foarte bine și au demonstrat acest lucru pe parcursul anilor de când este înființat Clubul.

Spuneați că sunt 10 echipe în competiție, dar 10 echipe în competiție care joacă cam
toate  în  aceleași  zile.  Nu știu  cum ar  putea  un  autocar  să  ducă  toate  echipele  acestea  aflate  în
competiție.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Nu chiar.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Nu v-am întrerupt deloc. Ați observat că am luat și notițe, vă rog lăsați-mă să vorbesc
și pentru dumneavoastră și pentru cetățeni. 

Aceste echipe se deplasează de cele mai multe ori în aceleași zile și la aceleași ore
pentru că,  și  în  locuri  diferite,  evident.  De aceea ideea care am avut-o prima dată  de a  închiria
mijloace de transport chiar de la Societatea noastră, nu a dat randament, pentru că erau prea multe de
închiriat deodată. Tocmai din această cauză, nici cumpărarea în momentul de față, a lua 400 de mii
din bugetul Clubului să ți imobilizat un autocar 5 zile ca să mergi în a 6-a zi, toate costurile, șofer,
mentenanță, asigurare și celelalte, nu este benefic din punct de vedere financiar, deci asta este cauza.
Eu mă  bucur că  totuși  reușim să  ne deplasăm cu mijloacele de transport  ale Societăților private.
Practic  încurajăm,  tot  timpul  doreați  asta,  să  încurajăm  și  privații.  Prin  această  activitate,
dumneavoastră Consiliul Local încurajați și privații. 

Mai revin o dată și îmi cer scuze domnule consilier, că nu am fost suficient de clar.
Bugetul Clubului este un buget competițional și  nu calendaristic. Dacă  amestecăm cifrele nu mai
înțelegem ce este acolo. El este compus din sume pe turul campionatului în anul trecut și pe retur.
Doar 5 mil lei. 5 mil și ceva. Nu 8 mil și nu 12 mil. 

Iar ca să revin și să închei discuția, în sală este și Directorul Clubului, dacă dorește să
adauge ceva, evident probabil îi veți da cuvântul. 

Toate socotelile sunt făcute și mă bucur că, contrar celor ce afirmați, mă bucur că ați
observat  că  există  o  Hotărâre  de  Guvern  cu Stadionul.  Da,  există  o  Hotărâre  de Guvern  pentru
construcția Stadionului, aveți dreptate. V-ați convins și dumneavoastră și există și performanță așa
cum ați remarcat, de a promova în Liga Secundă. De multe ori nu ați avut încredere dar uitați-vă,
Președintele Cimpoca și tot colectivul fac tot efortul de a promova în Liga Secundă și de a aduce într-
adevăr vizibilitate acestui Club și pe plan național nu doar pe plan județean sau regional. O să ținem
cont de propunerea dumneavoastră la momentul oportun și cu siguranță dacă și atunci veți susține
acest lucru, dacă și Consiliul Local va susține și dacă vom face calcule financiare din care să rezulte
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beneficiile financiare, vom pune în practică la momentul respectiv. Mulțumesc.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Vorbiți, domnule consilier.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Mulțumesc. Contrar celor afirmate de domnul Primar,  vreau să  reamintesc tuturor
consilierilor că cele 10 echipe, nu joacă la aceiași oră și în aceiași zi. Sunt echipe care joacă Joia,
echipa din Liga a IV-a  joacă Vinerea și echipa mare din Liga a III-a, joacă Sâmbăta. Deci nu are nici
o treabă, povestea asta. 

Legat  de  buget,  de  bugetul  Clubului  de  fotbal,  eu  am  spus  clar  că  bugetul
competițional este de 5.074.000 lei dar bugetul pentru ”Sport” este 8.700.000 lei. Deci am luat în
calcul, doamna Director mi-a explicat foarte clar și eu cred că am înțeles perfect, pentru că trebuie să
funcționeze și Ștrandul și o parte din Stadion, au niște cheltuieli, dar trebuie să amintim faptul că
aceste transporturi care vor fi făcute la Simeria sau la Călan, încă nu se știe, eu nu știu cum se vor
antrena 300 de juniori în fiecare zi la Simeria și Călan, cu mijloace de transport închiriate de nu știu
unde, la prețul de 8,5 lei/kilometru. Asta înseamnă de cinci ori mai mult decât normal. De cinci ori
mai mult. Bugetul va fi  sacrificat, deci nu vă  puteți  imagina ce cheltuieli vor fi dacă  într-adevăr
Stadionul va fi demolat. Sper să fie demolat și se va construi un Stadion modern așa cum se spune, nu
în anul 2025, cum spun alții pe la televizor, eu zic în 2028, va fi construit și trebuie să fim realiști și
patru, cinci ani de zile acest Club de fotbal va fi bugetat de Primăria Municipiului Hunedoara și
meciurile se vor disputa la Simeria sau Călan, ceea ce plusul de valoare nu va fi sub nici o formă,
deci cetățenii Municipiului Hunedoara vor sponsoriza o echipă de Club, Corvinul Hunedoara care va
juca la Simeria. Mie mi se pare, să zicem, nu știu, prin absurd, că ajungem în Liga a II-a. Sunt șanse
de intrare în Liga a II-a dar momentan ne aflăm tot ca anul trecut. Suntem pe primul loc, teoretic
avem șanse reale dar s-ar putea să dăm de….”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Ținem cam mult discuția despre fotbal. Am înțeles de prima dată.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Îmi dați voie să vorbesc?”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Cu drag. Vă rog.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Deci, teoretic o să dăm de Bistrița. Un meci care, eu tot timpul am spus că mingea
este rotundă. Poți să fi Real Madrid sau Barcelona, s-ar putea să prinzi o zi proastă și să iei bătaie și
s-ar putea să fim la anul în aceiași poveste în care vom avea în această vreme tot 8,7 mil, dar atunci
vom avea bugetat pe sezonul competițional 2023-2024, 8,7 mil, eu zic că vom trece anul acesta de 10
mil, în Iunie când vom mări bugetul și nu vom avea un autocar și vom fi nevoiți cu să zicem, părerea
mea personală, Stadionul nu va fi demolat anul acesta. Va fi demolat în 2024, în vara lui 2024 și vom
fi în situația în care 300 de juniori vor face naveta la un teren nu știu de unde, cum și vor face naveta
cu ce? Cu niște autocare puse la dispoziție de un privat care va lua de cinci ori mai mult decât este pe
piață. Eu consider că dacă nu votați acest proiect este rea intenție și dovediți că nu vă pasă de fotbal.
Mulțumesc.”

D-nul Claudiu-Sorin Voinia:

”Și  acum,  juniorii  se  antrenează  pe  toate  terenurile  Primăriei  Hunedoara,  inclusiv
terenurile școlilor. Am echipă de junior care vine la noi la școală și se antrenează.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Nu vreau să intru în polemică. Votul este al dumneavoastră. Eu v-am dat argumente
economice și  cred că  știu cu ce se ”mănâncă” munca de la Clubul de fotbal,  evident juniorii  se
antrenează pe toate terenurile sintetice construite în acești ani prin votul dumneavoastră, al vechiului
Consiliu Local, au unde să se antreneze, evident am refăcut terenul doi, știți ați votat și investiția
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privind nocturna, ca atare și acolo se desfășoară antrenamente. Ne vom deplasa chiar dacă nu credeți
că se va demola niciodată sau mă rog nu știu ce viziuni aveți și ce ani dați dar eu vă asigur că echipa
tehnică a Primăriei a muncit foarte mult pentru a obține acea Hotărâre de Guvern și acum muncim la
fel de mult pentru a obține Hotărârea de Guvern, privind demolarea. 

Nu discut mai multe, de Bistrița și  celelalte. Nu este problema mea, este problema
conducerii Clubului, dar mă bucur că ați remarcat că mingea este rotundă. Da, este adevărat, mingea
este rotundă și pot să o dai în bară la meciul de baraj și să nu-l câștigi. Se poate întâmpla și asta, ca în
viață și noi mai avem rateuri, nu? în alegeri de exemplu. Nu toată lumea câștigă, unul singur câștigă.
Așa este și la fotbal. Nu toate cele 100 de echipe câștigă. La final doar 5 dintre ele acced în Liga
Secundă. 

Îmi mențin punctul de vedere, ideea este bună, a mai fost discutată, nu este ceva în
premieră, iar la momentul oportun atunci când vom considera din calcule financiare că este ok, vom
supune aprobării dumneavoastră și un asemenea proiect. Chiar vă îndemn să-l faceți, nimeni nu are,
aici nu trebuie să-și pună semnătura Primarul că nu deranjează cu nimic dacă nu este Primarul peste
tot. Mulțumesc.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Cu mențiunea că terenul doi va fi demolat odată cu terenul unu și cu altă mențiune că
pe terenurile sintetice se fac antrenamente dar nu sunt performante. Fotbalul se joacă în 11 pe teren
mare și tactica și tehnica nu are nici o legătură cu terenurile mici.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

”Și acum ca să completăm la completare, terenul doi nu va fi demolat. Terenul doi,
dragi cetățeni, nu va fi demolat. Asta nu știu de unde ați scos-o pentru că știu că mi-ați adus aminte că
citiți. Terenul doi nu va fi demolat. Ba mai mult decât atât, terenul doi are și instalație de nocturnă în
momentul de față. 

Antrenamentele sunt hotărâte de către coordonatorii de la centrul de juniori și există
oameni de specialitate care au și documente pentru a putea face meseria aceasta și care știu ce au de
făcut. Nu cred că este o problemă. Dar, într-adevăr va deveni o problemă în momentul în care vei
începe să construiești pentru că trebuie să închiriezi în altă parte, dar este cea mai mică problemă, vă
rog să mă credeți. Cea mai grea problemă a fost ca Hunedoara alături de Constanța și Pitești să aibă
Hotărâre de Guvern cu alocare de aproximativ 64,5 mil euro în Decembrie, în condițiile în care alte
orașe mari nu au reușit această performanță. Da, chiar Timișoara. Deci cea mai mare problemă am
depășit-o. Celelalte vă asigur că o să fiți informat și dumneavoastră, toată lumea, cum vom proceda în
consecință. Vom fi informați de fapt de către conducerea Clubului. Mulțumesc.” 

Se supune la vot amendamentul domnului consilier Claudiu-Ștefan Ionescu care

întrunește 5 voturi ”pentru” (Constantin Vâlceanu, Diana-Claudia Costa, Marian Vasile, Petre-

Lucian  Gherman,  Claudiu-Ștefan  Ionescu),  3  voturi  ”abținere” (Sebastian-Alexandru Popa,

Andrei-Ionuț Fetica, Alexandru Mărginean) și 12 voturi ”împotrivă” (Laura-Valentina Borca-

Lucan, Ioan Butuc, Maria Cristea, Sorin Ilea, Petru Muntean, Ioan Neamțiu, Ciprian-Ștefan

Palcău,  Mircea-Marcel  Popa,  Mihaela-Alina  Predică,  Bujor-Virgil  Sevastru,  Claudiu-Sorin

Voinia, Bolosin Florin). 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Amendamentul nu a trecut.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  nr.  47/2023  se  aprobă  cu  19  voturi  ”pentru”  și  un  vot  ”abținere”

(Ionescu Claudiu).

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”O  secundă  dacă  îmi  permiteți,  să  nu  intervin  la  următorul  punct.  Vreau  să  vă
mulțumesc tuturor pentru modul în care au evoluat discuțiile pe buget și mai ales pentru favorabil pe
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care l-ați dat. Dacă ați urmărit, sunt foarte multe proiecte pe fonduri europene prinse în acest buget și
este cel mai important până la urmă votul nu l-ați dat Primarului, l-ați dat cetățenilor din Municipiul
Hunedoara și eu în calitate de ordonator principal de credite, vă mulțumesc.”    

           La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr.  52/18.01.2023 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul
2023 și  a  estimărilor  pe anii  2024-2026 ale instituţiilor  publice  finanţate integral  sau parţial  din
venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 48/2023 se aprobă în unanimitate (20 voturi).

            La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect  de  hotărâre  nr.  53/18.01.2023  privind  aprobarea  bugetului  împrumutului  intern  al
municipiului  Hunedoara, pe anul 2023.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  nr.  49/2023  se  aprobă  cu  19  voturi  ”pentru”  și  un  vot  ”abținere”

(Gherman Lucian).

            La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 54/19.01.2023  pentru modificarea Anexei nr. 2 a Hotărârii Consiliului Local
nr. 408/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr.
Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Aș vrea să  dăm cuvântul d-lui manager, că este în sală, ca să  explice proiectul de
hotărâre.”

D-nul manager Budae Radu:
”Mulțumesc! D-le Primar,  domnilor și  doamnelor consilieri,  practic prin solicitarea

noastră vrem să înființăm și ulterior vrem să scoatem la concurs câteva posturi de asistente medicale
pentru Radiologie. Intenționăm repede să dăm drumul la aparatul RMN pe care l-am achiziționat și să
facem tură  de  asistente  separat  ca  să  poată  funcționa în  paralel  atât  partea  veche,  care  însemna
Radiologie convențională și CT, practic două CT-uri vor fi, și partea nouă să-i spunem așa, partea de
RMN.”

D-nul consilier Voinia Claudiu:

”Mulțumesc pentru clarificări!”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Înțeleg că d-nul manager dorește să mai spună ceva.”

D-nul manager Budae Radu:
”Dacă îmi permiteți, fiind un punct care ține de spital și nu aș vrea să vă rețin și vreau

să vă explic niște lucruri, fiindcă mi se pare complet nedrept ceea ce se întâmplă, neelegant și...mă
opresc aici. A apărut zilele trecute în spațiul public...”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Cred că la diverse poate să spună acest lucru. Mulțumesc!”

D-nul manager Budae Radu:
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”Dacă îmi dați cuvântul, vorbesc acuma, dacă nu...”

D-nul consilier Voinia Claudiu:

”Aveți cuvântul, d-le Budae.”

D-nul manager Budae Radu:
”Mulțumesc! A apărut în spațiul public o postare a unui domn consilier local, rar mi-a

fost să văd în jumătate de pagină, o serie de cel puțin 7 minciuni, insinuări și induceri în eroare, ceea
ce mă duce cu gândul spre o zonă patologică. D-nul consilier, spune așa: în calitate de consilier local
al  Municipiului  Hunedoara,  am  observat  că  s-a  propus  spre  aprobare  un  proiect  de  acordare
stimulente financiare a personalului medical. Repet, poate am fost eu de vină, și nu m-am exprimat
bine în ședința de consiliu trecută. Stimulentele financiare pot fi acordate, conform Legii nr.95 din
2006, este atributul managerului spitalului. Eu l-am delegat la șefii mei de structuri, că ei cunosc cel
mai bine oamenii.  Pot  fi  acordate cu hotărârea consiliului  de administrație și  a  consiliului  local.
Ținând cont că personalul TESA nu a beneficiat de măririle de care trebuiau să beneficieze începând
cu anul 2018, cum au beneficiat asistenții  medicali,  medicii,  managerul, am considerat pentru cei
performanți, consiliul de administrație a aprobat, consiliul local a aprobat, acordarea unor stimulente
care sunt în medie 1450 de lei. Încă o dată repet, a treia oară, este vorba despre personal nemedical.
Cei 46 sunt așa: consilieri juridici, șefi birou, financiar contabil, șofer, muncitori, economist, casier,
sociolog, inginer, bloc alimentar, auditor, spălătorie, inginer, ș.m.d.. 

V-aș da un singur exemplu pentru care am ținut să dau acestor oameni, dacă consiliul
de administrație și dvs. ați aprobat, și o să vă dau cel mai simplu exemplu. La șoferi. Șoferii noștri
transportă  pacienți  covid între cele două  spitale,  de la boli infecțioase către spitalul  mare, pentru
diferite  investigații.  Nu am putut  să  includem la acordarea stimulentelor  pentru covid,  pentru că
Curtea  de  Conturi  a  zis  că  șoferii  nu  beneficiază,  cu  toate  că  oamenii  aceia  se  îmbracă  în
combinezoane, duc pacienți covid, au salarii foarte mici. Noi am considerat, dacă legea ne permite,
că putem să le acordăm. Nu o să dezvolt la toate categoriile. Încă o dată repet deci este vorba de
personal nemedical!

A doua  deformare  a  realității,  d-nul  consilier  spune  că  l-am  amenințat,  să-i  dau
explicațiile.  Nu!  A fost  cu  totul  altceva,  nu a fost  o  amenințare,  nu obișnuiesc  să  ameninț,  d-le
consilier. Nu-i stilul meu să ameninț. Era o promisiune. Orice denigrare adusă spitalului, nu o voi lăsa
așa. Știți de ce ? fiindcă nu e ok să loviți în instituția spitalului, vreți să câștigați politic și nu e ok să
loviți în oamenii care muncesc acolo. Mai era vorba despre o postare anterioară în care dvs. aduceați
așa cumva niște acuze,  că  știți  dvs.  de sume care se vehiculează  pentru concursuri.  Va trebui să
dovediți, este o acuză, chiar la nivel de aluzie, pe care va trebui să o dovediți. Nu este o amenințare,
este o promisiune!

A treia,  asta este minciună  d-le consilier,  spuneți  că  sunteți  singurul care s-a opus.
Verificați! Ați votat acordarea de stimulente.

A patra,  reluați,  spuneți  că  personalului  medical.  Nu!  V-am  spus,  este  personal
nemedical, unde am acordat stimulente. Nu le încurcăm.

A cincea, spuneți un caz care a apărut în spațiul public, o bătrânică care a stat 6 ore, nu
a stat, sunt informații eronate. Am fișa medicală, a stat 2 ore, dintre care, am vorbit și cu aparținătorii
persoanei în cauză, bolnav cronic oncologic, nu era o urgență. Dar nu asta e problema, a fost preluată,
analizele durează o oră, o oră și 20 de minute până vin, ulterior medicii de gardă, vă și spun numele,
doctorița Cristina Filip, un medic de excepție  de pe garda de medicină internă și doctorița Mornea,
un al  medic de  excepție  pe  UPU,  au  rugat  familia  s-o lase  internată,  familia  nu  voia  să  o  lase
internată. A durat 2 ore cu totul, nu 6. Când sunt acuze de genul acesta, haideți să obțineți și punctul
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nostru de vedere, pe hârtii.
Spuneți aici că  un medic din Suceava a fost prins cu mită.  Foarte urât! Dar nu are

legătură cu Hunedoara, nu are nici o legătură cu spitalul Hunedoara.
Nu aș fi făcut intervenția asta dar cel mai grav este altceva, și vreau să vă explic. Poate

nu ați știut, dar era bine să ne întrebați. Ați postat niște salarii a personalului medical. Oamenii din
spital au rămas așa...per-plex, de valoarea de acolo. Vă spun explicația, poate că nu ați știut-o, nu mă
duc mai departe să spun că  e cu rea intenție. Este vorba despre salariile aferente lunii Decembrie
2020 în care a fost inclus sporul de 5000 lei acordat de Stat, fiecărui cadru medical din sistemul de
sănătate care au lucrat în spitale covid. Era 2500 pentru cele două stări de alertă, 5000 de lei. A fost
inclus în luna aceea,  punctual,  plus că  în momentul acela,  spitalul Hunedoara era spital  covid în
integralitatea lui, lucru care ducea la un spor de 25% pentru tot personalul medical. Să știți că am fost
spital covid, nu că am vrut noi. D-nul primar și cu mine am ieșit public și am spus că nu e ok, însă
Ordinul de Ministru a spus,  cumva îmbrăcându-l într-o formă  frumoasă  și  prefectul  la momentul
respectiv, că sunteți spitalul care puteți duce pandemia covid la nivel de județ, am și dus-o până la
urmă. D-nule consilier acelea nu sunt salarii uzuale, acelea sunt salarii excepționale în care a fost
inclus sporul în luna respectivă de 5000 lei la fiecare om. 

Și ultimul, spuneți că urmează un examen de infirmiere, 63 de posturi și îngrijitoare,
habar nu am! În afară de acestea, deocamdată. Vă mulțumesc!”

D-nul consilier Voinia Claudiu:

”Mulțumesc. Trecem la votarea hotărârii.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”I-ați  dat  dreptul  să  spună  ceva ce nu avea legătură  cu proiectul  ordinii  de zi,  cu
votarea unui punct. Aș dori să-i spun d-lui Budae că nu am făcut nici o afirmație legată de spitalul
municipal Dr. Alexandru Simionescu, m-am referit la un spital oarecare din lumea asta, care poate să
fie din Moscova sau Paris, pe de altă parte, dacă tot ați adus în temă...”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„...cât sunt salariile din Moscova?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”...nu are nici o legătură postarea ,....”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„...m-am gândit că....”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”...dați-mi voie să vorbesc, vă rog frumos!”

D-nul consilier Voinia Claudiu:

”Vă rezumați, vă rog.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Dacă tot ați adus în atenție cele 46 de bonificații pe care le-ați dat, vă rog frumos ca
pe perioada 2020-2021-2022, să le faceți publice cu nume și prenume și suma pe care ați acordat-o,
pentru că sunt bani publici și vrem să știm și noi dacă chiar ați dat la șoferi, la personal TESA cum
ziceți dvs. și să vedem dacă a luat  aceiași persoană de 3 ori la rând. Pe de altă parte îmi aduceți niște
acuze că aș fi zis eu nu știu ce, în acea postare. Eu zic că am zis tot ce era foarte corect, întrucât prin
adresă oficială, dvs. mi-ați dat acele salarii, eu nu am spus că sunt salarii uzuale, eu am zis...”

32



D-nul primar Bobouțanu Dan:

„...de la spitalul Hunedoara?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Da!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu de la Moscova?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Adresa, nu are nici o legătură  postarea de care zice dânsul, care e făcută  cu două
săptămâni...”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Dvs. spuneți una, acuma iertați-mă....v-ați referit la spitalul Hunedoara.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Dați-mi voie să vorbesc, vă rog frumos!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Da, dar vreau să înțeleg și eu...”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Dați-mi voie să vorbesc!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„V-ați referit la spitalul municipal sau la spitalul din Moscova?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Dați-mi  voie  să  vorbesc!  D-nul  Budae  face  referire  la  o  postare  din  urmă  cu  3
săptămâni care nu are nici o legătură cu postarea de acum 2 zile, nu are nici o legătură. Sunt lucruri
complet diferite! Ați înțeles?”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Mai puțin. Spitalul municipal e cu salariile sau spitalul din Moscova? Cu sinceritate
vă întreb.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Eu trebuie să vorbesc cu d-nul Budae.”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Spitalul  municipal,  ați  postat  salariile  din  pandemie  de  la  spitalul  municipal
Hunedoara sau de la spitalul din Moscova?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Postarea am făcut-o acum 2 zile, am vorbit despre spitalul municipal Dr. Alexandru
Simionescu Hunedoara.”
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D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Mulțumesc!”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Nu are nici o legătură cu ceea ce afirmă d-nul Budae referitor la nu știu ce afirmație
aș fi făcut eu despre spital, că va fi un examen, că nu știu ce, că nu știu cum. Nu are nici o treabă. Așa
că d-nul Budae, vă rog frumos, să faceți public pentru toți cetățenii municipiului Hunedoara, lista cu
cei fericiți...”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„...fără nume și prenume...date cu caracter personal, atenție la GDPR.”

D-nul consilier Voinia Claudiu:

”GDPR-ul...”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu, d-nul consilier a cerut să i se dea un răspuns scris cu cei care au beneficiat de
aceste sporuri, când au beneficiat în anii din urmă, evident fără a se pune numele și prenumele, că
știți că nu este voie. Dar o să fie șofer, șofer și atunci...”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”...dar eu vreau să văd dacă e același șofer, dacă e același medic.”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„...nu puteți, datele personale. Știți când ați pus pe facebook datele personale ale cuiva,
v-a dat în judecată. Deci nu putem să punem datele personale, în rest da, trebuie verificat, absolut de
acord.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Oficial, vă rog frumos!”

D-nul manager Budae Radu:
”Aștept și solicitarea oficială.”

D-nul consilier Voinia Claudiu:

”Trecem mai departe.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu:

”Este în ședință publică!„

D-nul  consilier  Gherman  Lucian,  a  părăsit  sala  de  ședințe,  astfel  numărul

consilierilor prezenți la ședință este de 19.

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  nr.  50/2023  se  aprobă  cu  18  voturi  ”pentru”  și  un  vot  ”abținere”

(Ionescu Claudiu).

           La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect
de hotărâre nr. 59/25.01.2023 privind completarea Hotărârii Consiliului Local  nr.345/2020 privind
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numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraţie al
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

                       „D-na Costa Diana nu va participa la vot și la dezbateri, având în vedere că este
nominalizată, și nici d-nul Popa Mircea nu va participa la vot și la dezbateri.”

             Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la vot.

Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual (cu
privire la persoane) votul va fi secret.

   Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de
către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin vot secret, pentru aprobarea completării art.1 din Hotărârea Consiliului Local  nr.345/2020, în
sensul adăugării consilierilor locali  Costa Diana-Claudia și  Popa Mircea-Marcel ca reprezentanți
numiți  de  Consiliul  Local  al  Municipiului  Hunedoara  în  Consiliul  de  administraţie  al  Spitalului
Municipal  „Dr.  Alexandru  Simionescu”  Hunedoara, s-a  constatat  faptul  că  aceștia  au  obținut 17

voturi “pentru” .

În urma acestor rezultate, noii reprezentanți ai Consiliului local al Municipiului Hunedoara
care se alătură   Consiliului  de administraţie al  Spitalului  Municipal  „Dr.  Alexandru Simionescu”
Hunedoara, sunt consilierii locali Costa Diana-Claudia și Popa Mircea-Marcel.

În continuare se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  nr.  51/2023  se  aprobă  cu  16  voturi  ”pentru”  și  un  vot  ”abținere”

(Ionescu Claudiu).

            La punctul 31 al  ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).
Proiect de hotărâre nr. 61 /26.01.2023 privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiul
Hunedoara şi  Teatrul  de Artă  Deva,  în  vederea organizării  unor spectacole de teatru în  Casa de
Cultură Hunedoara.  
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Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 52/2023 se aprobă în unanimitate (19 voturi).

La  punctul  32  al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  simplă).

Proiect  de  hotărâre  nr.  55/19.01.2023  privind  alegerea  dintre  membrii  Consiliului  Local  al
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă  pentru perioada  01.02.2023-30.04.2023.

Se  dă  cuvântul  d-lui  primar Bobouțanu Dan  pentru  a  prezenta  Referatul  de

aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

  -      Comisia Juridică.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Neamțiu Ioan:

”Propun președinte de ședință pe d-nul Palcău Ciprian Ștefan.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 53/2023 se aprobă în unanimitate (19 voturi).

           La punctul 33 al ordinii de zi.  Prezentarea Raportului de activitate al Centrului
Național de Informare și Promovare Turistică Hunedoara pentru anul 2022.

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
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municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului  nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările ulterioare
sunt:

 -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

 Nu sunt înscrieri la cuvânt.

                        La punctul 34 al ordinii de zi. Diverse.

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Înscrieri la cuvânt. Domnul Ionescu. Mai avem înscrieri? Doar domnul Ionescu.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

                „Mulțumesc domnule Președinte. Domnule Primar, nu o să intru în polemică cu dvs. O
să spun ce am de spus și dvs. dacă răspundeți, bine. Conform Codului administrativ sunteți obligat să
îmi răspundeți. Pe de altă parte, îl felicit public pe domnul consilier Bolosin pentru atitudinea care a
avut-o și a votat acel amendament.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

          „Nu uitați că nu era legal amendamentul. Nu are legătură felicitarea cu faptul că a votat
ceva nelegal.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

            „Din punctul meu de vedere, văd că există speranță.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

            „De acord cu dvs. Asta înseamnă democrația. Dar ați votat ceva nelegal, pentru că s-a
explicat.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

            „Și acum, domnule Primar, vă citesc din Codul administrativ. Art.218 alin.(1): Dreptul
aleşilor locali de a avea acces la orice informaţie de interes public nu poate fi îngrădit. Autorităţile
administraţiei publice centrale şi locale, instituţiile, serviciile publice, precum şi persoanele juridice
de drept privat sunt obligate să asigure informarea corectă a aleşilor locali, potrivit competenţelor
ce le revin, asupra treburilor publice şi asupra problemelor de interes local.

Art.226 din Codul administrativ alin.(1):  Primarul este obligat ca, prin intermediul
secretarului general al unităţii administrativ-teritoriale şi al aparatului de specialitate, să pună la
dispoziţia  consilierilor  locali,  la  cererea  acestora,  în  termen  de  cel  mult  10  zile  lucrătoare,
informaţiile necesare în vederea îndeplinirii mandatului în condiţiile legii.

Cred că încă nu ați studiat amănunțit Codul administrativ dacă la solicitările mele tot
comunicați uneori cu răspunsuri negative, doar după 30 de zile uneori chiar depășind acest termen.
Nevoia de informare a unui consilier local este esențială în desfășurarea activității acestuia. Vă rog să
vă conformați și să respectați legea, în caz contrar faceți un abuz în serviciu în formă continuată.

Întrebarea a doua.” 

D-nul primar Dan Bobouțanu:

              „Și care era întrebarea? Prima.”
37



D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

           „Să respectați legea.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

             „Care era întrebarea? Aia e o afirmație.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

            „Vă rog să respectați legea. Ați înțeles?
              A doua întrebare. Am citit cu atenție bugetul pe anul 2023. Și am descoperit că ați

alocat 300 de mii de lei pentru presă și publicitate. Dacă tot ați refuzat să-mi comunicați câți bani sau
alocat  pentru interviurile  dvs.  lunare  date  la  Antena  3,  Unu TV și  articole favorabile  apărute  în
Mesagerul Hunedorean,  am căutat pe SEAP și am găsit un contract în care Primăria Hunedoara a
plătit nu mai puțin de 144 de mii de lei pentru Servicii de publicitate mass-media, adică publicitate în
presa scrisă centrală, publicitate în presa locală, cotidian săptămânal, publicitate TV, publicitate radio.
Eu tot urmăresc ce apare în presă și la TV și apăreți peste tot doar dvs. Eu zic că vă faceți campanie
electorală  pe bani publici  iar în afară  de dvs.  nici  un consilier  local  sau angajat  al  Primăriei  nu
beneficiază de această publicitate.”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

           „Domnule consilier, toate proiectele implementate...”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

            „Domnule Președinte, este dreptul meu de a vorbi, vă rog să-mi dați voie.”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

             „Ați dat întrebarea, acum vă dau un răspuns la obiect. Toate proiectele municipiului
Hunedoara au obligația de a face informare și publicitate. Este o obligație legală care trebuie făcută
pe absolut toate proiectele.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

            „Am înțeles. Mă lăsați să vorbesc?”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

             „Bun, dacă ați înțeles... mie mi se pare că nu prea ați înțeles. Și atunci doresc să vă
explic mai pe îndelete. Vă rog.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

            „Ca să intrați în legalitate, că tot ați alocat 300 de mii de lei pentru publicitate și 630
de milioane pentru interviuri la Antena 3, că m-am uitat cu atenție, eu zic că la următoarele emisiuni
TV să  fie invitați consilieri locali sau funcționari ai Primăriei. Și vă  fac o propunere, să  mergem
împreună la Antena 3 și să facem o emisiune având ca temă dezvoltarea orașului, cu dezbateri pe
tema investițiilor, a locurilor de muncă,  a fondurilor europene atrase, despre buget sau Clubul de
fotbal. Că tot plătește Primăria 5 mii de lei pe emisiune. Acceptați?

              A treia întrebare. La propunerea dvs., prin HCL s-a votat o taxă specială pentru
gunoi. Dar, Codul fiscal la art. 448 menționează:  Pentru funcționarea unor servicii publice locale
create  în  interesul  persoanelor  fizice  și  juridice,  precum  și  pentru  promovarea  turistică  a
localităților, consiliile locale, județene și Consiliul General al municipiului București, după caz, pot
adopta taxe speciale. Aceste taxe speciale se încasează numai de la persoanele fizice și juridice care
beneficiază de ...
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D-nul primar Dan Bobouțanu:

            „Numai puțin vă rog frumos. Ascultați, exact cum ascult și eu. Nu mai plecați din
sală...”

D-na Borca-Lucan Laura Valentina:

           „Dar nu facem ore de legislație. Ne țineți pe toți aici.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

             „Exact cum ascult și eu.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

            „Nu vă obligă nimeni să fiți consilier local, doamna....” 

D-nul primar Dan Bobouțanu:

             „Îmi pare rău, domnul consilier, îmi pare rău că unii dintre colegi au părăsit sala și nu
vă ascultă, dar eu vă ascult. ”

D-na Borca-Lucan Laura Valentina:

            „Nu, dar ore de legislație nu sunt obligată ...”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

             „Și ceilalți de acolo trebuiau să stea, ceilalți de la mine. Vă rugăm, dar haideți mai pe
scurt, acuma...”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

           „Da, da. Taxele speciale se încasează numai de la persoanele fizice și juridice care
beneficiază  de  serviciile  oferite  de  instituția  sau  serviciul  public  de  interes  local  potrivit
Regulamentului de organizare și funcționare ale acestora sau de la cele care sunt obligate, potrivit
legii să efectueze prestații ce intră în sfera de activitate acestui tip de serviciu. Legea 273/2006 alin.
(6):...  taxele speciale se fac venit la bugetul local și se încasează numai de la persoanele fizice și
juridice care beneficiază de serviciile publice locale pentru care s-au instituit taxele respective. Este
foarte clar că ați încălcat Codul fiscal și Legea finanțelor publice întrucât nu puteți percepe o taxă
specială care nu este oferită de Primăria Hunedoara și fără ca aceasta să se facă venit la bugetul local.

Pentru plata anticipată a gunoiului. UAT Hunedoara a împrumutat suma de 1,5 mil. de
lei. Întrebările mele sunt următoarele: Cine va plăti dobânda la împrumutul luat pentru taxa de gunoi
plătită anticipat? Cine va fi tras la răspundere pentru încălcarea legii? Și ce facem cu cei care locuiesc
în oraș dar au o locuință cu 0 persoane la taxe și plătesc taxa de gunoi? Ce facem cu persoanele care
dețin trei locuințe, locuiesc doar în una dintre acestea dar plătesc taxa de gunoi pentru toate trei?

Întrebarea a patra. Încă aștept răspunsul dvs. legat de descoperirea ilegalităților legate
de blocul nou ANL. L-ați  dat afară  pe prietenul dvs. Dragoș Bârgău cel care locuia fără  drept în
locuința numitei Harja. Întrebare. Ați identificat persoanele care au făcut ilegalitatea și au permis lui
Dragoș Bârgău să locuiască într-o locuință ANL?

Întrebarea  cinci.  Acum  două  luni,  tot  în  ședință  ordinară  v-am  solicitat  să-mi
comunicați unde sunt depozitate pavelele și bordurile recuperate de pe bulevardele orașului. Pavele
provenite din proiecte pe fonduri europene. De ce nu ați dat curs solicitării mele având în vedere că
sunteți  obligat  prin  lege  ca  în  maxim 10  zile  să  puneți  la  dispoziția  unui  consilier  local  orice
informare solicitată conform art. 226 din Codul administrativ. Ascundeți vreo ilegalitate?

Șase. În proiectul de buget la Investiții nu este trecută demolarea stadionului. Ci doar
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plata unui studiu de fezabilitate. Asta deși ați afirmat în presă  și la TV că  stadionul va fi gata în
primăvara anului 2025. Când preconizați că va fi gata acel studiu de fezabilitate și dacă mai credeți
că vom avea meciuri de fotbal pe noul stadion în primăvara anului 2025?”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

            „Vedeți că despre asta am mai vorbit.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„Da,  da.  Întrebarea  a  șaptea.  De  aproximativ  doi  ani  tot  anunțați  că  Primăria  va
demola blocul G2 de pe strada Mureșului. Când credeți că se va înfăptui minunea și ce se va întâmpla
cu terenul deținut de Primărie?

Opt.  Având  în  vedere  că  discutăm despre  bani  publici  vă  solicit  să  faceți  public
salariile  jucătorilor  de  fotbal  ai  Clubului  Corvinul  Hunedoara  precum și  a  impresarului  Bogdan
Apostu. Fiind vorba de bani publici e obligatoriu să știm ce salarii au. Și nu operează nici o clauză de
confidențialitate întrucât avem un club departamental. Am văzut că avem trei jucători noi iar unul
dintre ei, Curtean, pe poveștile din cartier ar avea în jur de 3.000 de euro salar. Hunedoara nu-și
permite acest salariu.” 

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Dar, dacă nu le fac ei public dvs. de unde le știți?”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„Păi no, vorbește lumea!”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Păi nu, dar haideți uitați-vă, toți consilierii vă ascultă. Sunteți singur. Facem emisiune
în direct? Concret. Întrebarea.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„Nouă.  Faceți  public salariile jucătorilor. Domnu Fetica, vă rog frumos. Știu că  ați
trecut la PSD și ați ajuns consilier datorită mie.

În  ședința  ordinară  din  luna  noiembrie  mi-ați  spus  textual  că  aveți  întâlniri
săptămânale cu constructorii și dirigintele de șantier pentru anveloparea celor 14 blocuri din grupurile
1 și 2. Se pare că nu este deloc adevărat, făcând verificări în pv-urile de ședință în doi ani ați avut 9
întâlniri și doar într-un singur caz s-au dat termene. Nici o întâlnire nu a avut loc cu reprezentantul
CONART Structuri SRL din Tg. Mureș. Din nou aduc în atenție că anveloparea celor 14 blocuri este
catastrofală și că Primăria Hunedoara va returna la UE 7 mil. de euro, termenul maxim de finalizare
acceptat de UE este 31.12.2023 iar gradul de implementare fiind astăzi de doar 12,8%, mă refer la
Grupul 1.

10.  După  cum  știți  săptămâna  trecută  am  depistat  o  mașină  de  transport  gunoi
aparținând SUPERCOM, în timp ce încărca gunoi amestecat. V-am depus și o sesizare în acest sens
cu filmarea video aferentă. Ulterior am fost sunat de șeful Poliției locale care mi-a spus că nu va lua
nici  o măsură  împotriva SUPERCOM deși  amenda pentru faptă  se poate ridica la 50.000 de lei,
întrucât organul de constatare nu a constatat fapta cu propriile simțuri. Mi-a recunoscut că împotriva
acestei firme, în cele trei luni de funcționare, nu s-a aplicat nici o amendă. Deși multe rampe de gunoi
au camere video iar amestecarea gunoiului de către SUPERCOM e un mod de existență. Personal
dacă  mă  capacitez într-o săptămână  fac zece constatări  privind încălcarea legii.  Vă  întreb,  există
poliție locală în oraș? Și dacă răspunsul este da, au acordul cuiva să aplice legea în ceea ce privește
firma de gunoi SUPERCOM?

11. Nu am primit răspuns privitor la Registrul local al spațiilor verzi. Garda de mediu
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mi-a comunicat că vechiul contract cu Hy Quality a expirat. Adică Primăria a aruncat pe geam 50.000
de lei și că urmează să prelungiți acel contract pe alți bani. O să mai treacă și alți doi ani până vom
avea un Registru local al spațiilor verzi sau mai aruncăm pe geam niște bani ai cetățenilor cu studii
fanteziste. Această întârziere de trei ani este doar pentru că sunt zone verzi din Hunedoara care sunt
ocupate cu construcții ilegale fără autorizație și nu vreți ca eu să aflu? De ce nu sunt tăiați cei 68 de
copaci uscați care sunt deja marcați și stau să cadă pe trecători? Sau de ce nu înlocuiți cei 100 de
arbori plantați în luna mai 2020, toți uscați, din Parcul Tineretului? Oare nu pentru ca aceștia să fie
trecuți ca fiind verzi și să se creadă că ne încadrăm în norma europeană de 24 mp?

12. Aș dori să aflu când se va termina renovarea blocurilor sociale, proiect european în
valoare de 2,8 mil. euro care trebuie finalizat până  la data de 31.12.2023. La care momentan nu
suntem nici măcar la faza licitațiilor. Vă mulțumesc.”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Ați început cam devreme campania electorală, dar... domnule Primar.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Mă iertați dacă nu am ținut pasul scriind ceea ce spuneați dvs. dar sunt convins că pe
lângă cele o sută și ceva, nu? de adrese făcute la Primărie încă doisprezece nu încurcă pe nimeni. Mai
ales că până acum, ca să știți și dvs., angajații care ar trebui să lucreze și pentru cetățeni au lucrat
pentru domnul consilier, exact 800 de ore, respectiv 20 de săptămâni și cinci luni. Eu vă asigur că
puteți bloca prin asta activitatea Primăriei și a orașului fără doar și poate. Faceți și dvs., că e simplu.
Dar, evident, lăsăm la o parte toate proiectele și plimbăm toți angajații să dea răspuns.

Mă bucur că ați reușit să intrați pe SICAP ați văzut ce comod, de acasă. Nu trebuie
nimeni să  vă  caute,  căutați  acolo. Transparența decizională  nu doar că  ne obligă  este și  bună,  să
afișăm tot ce este acolo.

Domnule, eu sunt invitat la Antenă să explic exact ce zice domnul consilier că, scrie în
fonduri europene, la asta se referea. Să explicăm fiecare proiect. Dacă vă invită televiziunea, nu aveți
decât să mergeți. Iar o dezbatere cu mine...eu nu am început campania electorală, eu sunt deocamdată
la muncă. Nu am nevoie de campanie electorală. Campania electorală este munca mea. Așa a fost și
în primul mandat, de aceea mulțumesc cetățenilor care m-au votat în proporție de 67%. Pe muncă te
votează, nu pe campanie electorală.  Dar, sigur, puteți să mergeți, făceți-vă  campanie. Este dreptul
dvs. Dacă e și legal, puteți să mergeți să spuneți ce doriți. Sunt convins că conducerile televiziunilor
din județ au urmărit și o să vă cheme. Spuneți ce doriți. Cum vedeți dvs. problemele. Taxa specială pe
gunoi noi am încălcat Codul fiscal: nu am încălcat nici un Cod fiscal. Aici chiar este o acuză la adresa
aparatului de specialitate al Primăriei care a introdus pe ordinea de zi acest proiect, înseamnă că au
încălcat legea. Vă asigur eu că nu au încălcat nici o lege.”

D-nul Secretar General Militon-Dănuț Laslău:

„Dacă vreți, aici aș putea să dau niște explicații.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Bun,  și  stăm până  mâine să  explicăm că  nu am încălcat  legea? Domnul consilier
acuma dacă consideră că am încălcat legea, vă rog să faceți o plângere. Păi nu, ați zis că am încălcat
legea. Că de data asta ați spus că am încălcat-o. Faceți o plângere! Noi ne ferim să o încălcăm dar
dacă în ședința de consiliu considerați că un proiect de hotărâre încalcă legea, faceți o referire atunci,
să putem să îndreptăm. Nu-mi aduc aminte să fi făcut o referire în ședința respectivă. Sau ați făcut?
Nu ați făcut. Am înțeles. Între timp v-ați dat seama.

Și asta de unde ați scos-o, că am împrumutat bani să plătim gunoiul? Acuma chiar sunt
curios.”
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D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Am votat cei 21 de consilieri prin HCL.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Ce ați votat?”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Împrumutul de 1,5 mil. lei.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Să plătim gunoiul?”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Da.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Ați votat dvs. așa ceva? Am votat așa ceva? Împrumut pentru gunoi?”

D-nul Secretar General Militon-Dănuț Laslău:

„Împrumutul a fost pentru dezvoltare și nu pentru funcționare. Într-adevăr sunt acele
articole la care faceți dvs. referire dar, pe care noi le respectăm. O persoană nu este obligată să achite
gunoiul acolo unde nu locuiește nimeni și are 3 – 4 proprietăți. Reiasă chiar din acel Regulament
votat de dvs.” 

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Aici, detaliile pentru a putea fi înțelese, pentru că într-adevăr sunt multe, au fost date
pe pagina de Facebook a Primăriei de nenumărate ori. Ce face o persoană, ce fac două persoane, ce
fac trei persoane. Domnule consilier, cred că  e vina mea. Nu v-am explicat că nu se pot lua bani
împrumut să plătești gunoi. Eu sunt de vină. Mă iertați!

Stimați cetățeni, nu se iau bani împrumut să plătim gunoi. Nu se poate! Nu se poate.
Îmi cer iertare că nu v-am explicat la momentul respectiv. Dar cu răspunsul să revenim pe Facebook
cu toate  detaliile  acestea  de  plată  a  taxei  speciale  la  care  face  referire  domnul  consilier,  să  mai
explicăm. Să explicăm tuturor celor care nu citesc și care poate vor să citească. Cu o persoană, cu
două  persoane,  cu  trei  persoane.  Cei  care  au  domiciliul  aici  dar  lucrează  în  străinătate.  Trebuie
explicat. Nu este nimic greșit. 

Domnule, facem un caz dintr-un angajat al Primăriei și îl transformăm într-un subiect
de discuție. Știu că aveți o problemă cu el, sunteți pe instanțe. Nu aveți decât să vă judecați. Dacă noi
greșim cu ceva, încă o dată vă spun, făceți-ne sesizare scrisă la Procuratură. Vă pricepeți foarte bine,
că știți ce aveți de făcut. Domnule, făceți-ne în scris. Așa să purtăm bârfa dintr-o parte în alta pentru
că dvs. vă judecați, că dvs. ați pierdut, nu e vina mea. Ce vină am eu? Că îl urmăriți... vine și celălalt
și mă întreabă în ce calitate îl urmăriți. Nu e treaba mea. Reglați-vă problemele în instanță așa cum
ați făcut-o prima dată și cum o să o faceți și a doua oară. Consiliul local nu trebuie să fie informat la
nivel de bârfă. Aici trebuie să fim informați ceea ce ne interesează.

V-i s-a explicat  de pavele de nenumărate ori, o tot țineți  și  o tot țineți.  Constituiți
domnilor consilieri o comisie așa cum spune Codul administrativ, îl cunosc. Îl cunosc pentru că am
lucrat și eu la el. Îl cunosc. Constituiți o comisie. Dvs. nu aveți dreptul, și nici dvs. nu aveți dreptul
personal  să  controlați.  Nu  sunteți  agenți  constatatori,  să  știți.  Consilierul  local  este  în  slujba
cetățeanului, are acces liber la orice informație pentru a-și putea duce la capăt mandatul. Adică pentru
a putea vota. Dacă pe ordinea de zi sunt pavelele aveți dreptul la orice informație pe pavele. Dacă
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sunt pe ordinea de zi, da? Discutăm de ordinea de zi. Deci, ca atare, întocmiți frumos o comisie,
domnul Secretar o să vă ajute, mergeți și le verificați. Comisia. Cu ani de zile în urmă eram consilier
și eu am făcut parte dintr-o comisie. Și atunci, nu? tot așa eram și credeam că noi suntem agenți
constatatori. Comisia: merge, verifică.

Asta cu demolarea vs. SF la stadion nu ați văzut nimic, păi nu aveți de ce să vedeți.
Deocamdată se face un SF. Hotărârea de Guvern spune că prima dată faci un studiu de fezabilitate ca
să  stabilești  indicatorii tehnico-economici privind costurile unei demolări.  În momentul în care ai
acești  indicatori  faci  o  solicitare  la  Guvernul  României  de  a  face  o  hotărâre  de  Guvern  pentru
demolare. Deci mai avem nevoie de o hotărâre de demolare. Știți, legea: nu ai voie să demolezi dacă
nu construiești. Sper că a fost clară și pe înțelesul dvs.

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„Nu mai faceți afirmații că va fi gata stadionul în 2025.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Domnilor, sigur că da, în momentul în care ești întrebat, dai un termen. De multe ori,
în România mai ales cu lipsa aceasta a forței de muncă calificată, nu reușesc să se țină termenele. Se
duce în alt termen. Important este că se face, că avem alocarea financiară. Acolo da, aș fi fost de
condamnat dacă aș fi spus că facem și că am primit Hotărâre de Guvern și noi nu am fi primit-o. Noi
o avem. Că vom reuși anul acesta să demolăm, ar fi foarte bine. Oricum am scurtat termenele cam cu
un an de zile. Am reușit din hârtii. Că se va demola anul viitor, iar este bine. Eu mă rog la bunul
Dumnezeu,  să  fie  făcut.  Hunedoara  și  județul  Hunedoara  merită  un  stadion  nou  în  municipiul
Hunedoara, chiar în municipiu.

Demolarea de pe strada Mureșului, am căutat să respectăm, ceea ce și dvs. o spuneți
de nenumărate ori, să-i mutăm pe acei oameni în altă parte. Nu puteam, chiar dacă mulți dintre ei nu
au domiciliul în Hunedoara, nu cred că dvs. dacă ați fi primar ați fi dispus să-i evacuați. Mai ales că
nici legea nu permite în anotimpul rece. Eu am început această procedură. Evident că ea ar fi trebuit
începută mult mai demult. Nu doar de mine, și de ceilalți primari din înainte. E un pic de luat taurul
de coarne, că nu este plăcut și nu te faci plăcut când procedezi la o evacuare. Sau mă rog, la o mutare.
Dar în momentul în care există o locuință liberă în alt bloc social ei automat sunt mutați. Ba mai
mult, am căutat să și facem mici reparații în acele locuințe libere. Nu poți să îl duci acolo și să fie o
locuință liberă care să nu aibă WC. Am și zugrăvit chiar. Și pe rând îi mutăm, după care, conform
expertizei făcute, vom face proiect de demolare, conform lui 907, deci asta spune legea. Terenul, nu
știu, nu m-am gândit la teren. Poate vă vine vreo idee. Nu este nimic greșit în a avea schimb de idei.
Cu oricine, chiar dacă i-ați plictisit pe toți să știți că  eu stau și iau notițe și mă gândesc că d-nul
consilier Vasile îmi dă o idee, nu este nimic rău în asta.

Salariile jucătorilor de fotbal, cred că vi s-a răspuns și la asta, nu mai vreau să intru în
detalii. Ce se întâmplă? Dacă d-nul consilier Neamțiu pune o întrebare pe Legea 544 și nu-i convine
răspunsul, nu înseamnă că nu a primit răspuns. Dacă nu vă convine răspunsul, vă spun eu ce să faceți.
Mergeți în instanță. Mergeți în instanță împotriva primăriei Hunedoara, atenție, mai precis, mă iertați
am greșit,  împotriva municipiului  Hunedoara,  nu primăriei,  bine?  Când mai  scrieți  data viitoare,
scrieți municipiul Hunedoara, municipiul are personalitate juridică. Mergeți în instanță și spuneți: d-
le am primit răspuns, dar nu-mi convine. Vedem ce spune instanța. Eu ce să fac mai mult de atâta?
Acela e răspunsul. Acum chiar credeți  că  dacă  sunt ordonator de credit, stau toată  ziua să  citesc
răspunsurile pe cele câteva zeci, sute de adrese ale d-lui Ionescu? Fiecare adresă are la rândul ei 20 de
întrebări...”

                        D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„...le semnați. Sper că nu le semnați ca primarul .”
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D-nul primar Dan Bobouțanu:

„....și să stau să-i citesc toate răspunsurile, asta înseamnă că nu mai citesc zecile de
proiecte pe fonduri europene. Apropo, mă întâlnesc cu constructorii dar nu am înțeles de ce trebuie să
vă dau raportul dvs., ce agent constatator sunteți? De la ITM, de la ce?”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„Ați spus că săptămânal vă întâlniți și întocmiți un alt proces-verbal.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Da, când este nevoie.”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„Întocmit...”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Procesul meu verbal, eu, eu, sunt ordonator de credit, ce proces-verbal?”

D-nul Ionescu Claudiu-Ștefan:

„Proces-verbal în minte.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Nu avem proces-verbal în minte. Avem o mapă, ca și dvs., așa cum v-ați notat, și îmi
notez toate întâlnirile, pentru că eu țin ședințele acestea. Eu le convoc, ei răspund convocării, pot să
vină, nu pot să vină, o fac. Evident că nu peste tot se fac aceste întâlniri, pentru că este un contract,
până la urmă. Eu o fac  și m-am întâlnit cu cel de la Târgul Mureș, nu o dată, de zeci de ori. Dacă
vreți odată, o să vă pun în legătură cu el să vedeți cam de câte ori m-am întâlnit, pentru că problema
ridicată de dvs. este o problemă importantă și o tratăm ca atare. Sunt multe, doamnelor și domnilor de
la comunicare vă rog să le scoateți pe fiecare și să dați răspuns. Sunt 12 întrebări. Fiecare întrebare
are 2, 3 la rândul ei și vedeți. Asta este, suntem în slujba cetățenilor și muncim pentru d-nul consilier
ca să-i dăm răspunsuri. Are dreptul acesta. D-le consilier, încă o dată, răspuns. Vă mulțumesc și vă
doresc un weekend cât mai plăcut!„

D-nul consilier Voinia Claudiu Sorin:

„Mulțumesc. Declar ședința închisă.”

  PREŞEDINTE,                                                                            SECRETAR GENERAL,   

Voinia Claudiu Sorin Militon Dănuț  Laslău 
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Întocmit,
Larisa Giurca
Lavinia Oprișan
Mălai Teodora
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